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Incheiat azi 19.04.2012 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Ciuhoi, 

stabilita prin dispozitia primarului nr.36/12.04.2012, sedinta care a avut loc la sediul 

administrativ al acestei institutii publice, ora 15.00. 

 La prezenta sedinta au participat: d-ul viceprimar Molnar Jozsef, si urmatorii 

consilieri: ,  Czaholi Margit, Laszlo Sandor, Richard Otilia, Erdei Jozsef, Fodor Stefan, ,  

Kelemen Stefan,  Erdei Danut-Eugen  si Buzas Ioan Nicolae. 

  A  absentat  consilierii : Kiss Stefan Alexandru,  Ungur Andrei Ioan,    

 Au participat de drept:  d-ul Zatyko Stefan Adalbert – primar  si  d-na  Mela Maria-Elena – 

secretar ,   

Ca invitat la sedinta au participat: d-ul Torok Nicolae delegat satesc al localitatii 

Ciuhoi, d-ul Kuin-Nagy Lorant, inspector de specialitate.  

 

La deschiderea sedintei, d-na secretar a adus la cunostinta d-lor si d-nelor 

consilieri ca este momentul pentru alegerea unui nou presedinte de sedinta pentru 

urmatoarele 3 luni. 

 - asteptam propuneri. 

 D-ul Kelemen Stefan: propun pe d-ul Buzas Ioan Nicolae . 

 D-ul Erdei Danut: propun tot pe d-ul Buzas Ioan Nicolae . 

 Alte propuneri nu mai sunt. Cine este pentru? 

 Se aproba alegerea presedintelui de sedinta in persoana d-lui BUZAS IOAN 

NICOLAE  cu unanimitate de voturi pentru  si se adopta Hotararea nr.24. 
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D- ul Buzas Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar,  a 

supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Ciuhoi,  Ordinea de Zi a sedintei, la 

care i-a dat citire: 

 
1. Alegerea presedintelui de sedinta. 

2. Aprobarea ordinii de zi. 

3. Aprobarea procesului verbal al �edin�ei ordinare din data de  28.03.2012. 

4. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local al comunei 

Ciuhoi pentru anul 2012. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercitiului 

bugetar pentru trimestrul I, anul 2012. 

6. Proiect de hotarare  privind actualizarea Planului de analiza si acoperire a 

riscurilor in comuna Ciuhoi. 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea structurii retelei scolare cu noile 

denumiri la nivelul UAT Ciuhoi, pentru anul scolar 2012-2013. 
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Ordinea de zi a  fost aprobata cu 9 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.25. 

Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi  a sedintei, d-

na secretar a pus la dispozitia  consilierilor locali procesul verbal al sedintei ordinare 

din  28.03.2012, pe care l-a supus spre aprobarea Consiliului local . 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu  9 voturi pentru, adoptandu-se 

Hotararea nr.26.  

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea 

bugetului Consiliului local al comunei Ciuhoi pentru anul 2012, d-ul primar a 

prezentat Raportul de specialitate la proiectul de hotarare, intocmit de compartimentul 

de resort. 

In urma celor expuse si a detalierii sumelor cuprinse in rectificarea de buget, d-ul 

primar invita la discutii si intrebari. 

D-ul Erdei Danut: as vrea sa ne reamintiti care este valoarea proiectului la zone 

verzi. 

d-ul primar: finantarea de la AFM este in valoare de 455 mii lei, iar cofinantarea 

este de 10%  din valoare. De fapt, valoarea contractului licitat este ceva mai mare. 

d-ul Buzas Nicolae: noi putem sa stim ce sume au primit subcontractantii? 

d-ul primar: noi am incheiat contract cu o firma de executie, ce fac ei cu banii si 

cum organizeaza lucrarile este raspunderea lor. Noi vom constata la receptie. 

d-ul Erdei Danut: ar trebui urgentat montarea gardurilor, ingradirea, pana cand 

nu incep sa iasa animalele la pasune. 

d-ul primar: ingradirea nu este cuprinsa in contract, dar va fi asigurata de noi si 

cat se poate de repede vom demara aceasta lucrare. 

d-ul viceprimar: eu propun sa fim atenti la receptie, iar comisia numita sa fie cat 

mai exigenta la preluarea parcurilor, adica sa corespunda cu tot ce este prevazut in 

proiect. 

d-ul Buzas Nicolae: avem comisie de receptie? 

d-ul primar: inca nu s-a stabilit comisia, avem doar presdinte de santier, care de 

fapt a murit. Pana la finalizarea lucrarilor, o sa avem si comisie. 

d-ul Kelemen: am observat ca becurile din parc inca nu functioneaza? 

d-ul primar: normal, lucrarea inca nu este gata. Pana la finalizare si acestea vor 

functiona. 

In urma acestor discutii, d-ul Buzas Nicolae a supus spre aprobare punctul patru 

al ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.27, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 

0 abtineri . 
La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea 

contului de incheiere a exercitiului bugetar pe trimestrul I, anul 2012, d-ul primar a 
prezentat Raportul de specialitate la proiectul de hotarare, intocmit de compartimentul 
financiar-contabil. 

In urma celor expuse, d-ul primar invita la discutii si intrebari, daca este cazul. 

Nu se inscrie nimeni la discutii. 

d-ul Buzas Nicolae a supus spre aprobare punctul cinci al ordinii de zi, 

adoptandu-se Hotararea nr.28, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
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La punctul sase din ordinea de zi, d-ul inginer Kuin Nagy Lorant  a prezentat  
proiectul de hotarare privind actualizarea Planului de analiza si acoperire a 
riscurilor in comuna Ciuhoi, plan care este actualizat anual si avizat de ISU Crisana. 

In urma celor expuse, d-ul Buzas Nicolae supune spre aprobare punctul sase al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.29 cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 

abtineri. 

La punctul sapte din ordinea de zi , d-ul primar,  la invitatia d-lui presedinte 
de sedinta a prezentat raportul compartimentului de resort la proiectul de hotarare 
privind aprobarea structurii retelei scolare cu noile denumiri la nivelul UAT 
Ciuhoi, pentru anul scolar 2012-2013. 

 In urma celor expuse, d-ul Buzas Nicolae a supus spre aprobare punctul sase al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.30 cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 

abtineri. 
  
 Diverse 

 

d-ul viceprimar: vreau sa revin la vechea noastra problema cu firma GHENAU 

TRADE. A trecut si luna martie, au trecut si sarbatorile, de platit au fost platiti, dar 

pompele tot nu au fost montate. D-ul primar ce are de spus? 

d-ul primar: din privinta asta, sincer mie imi este rusine. Totusi imi asum vina si 

daca este cazul imi instalez un cort in fata sediului firmei pana la rezolvarea 

problemelor. Vreau si sper ca, pana la terminarea mandatului meu, sa fie finalizata 

lucrarea.   

d-ul viceprimar: iarasi revin la cealalta problema, drumul DC2A si insist sa se 

faca receptia. 

d-ul primar: am sa iau masuri si saptamana viitoare sper sa finalizam si aceasta 

problema. 

 

Alte discutii concrete nu au mai fost. 

D-ul Buzas Nicolae – presedintele de sedinta: 

 - Declar sedinta incheiata.  Va multumesc! 

 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

 

 

 

 

 PRESEDINTE DE SEDINTA                                          SECRETAR 

                 BUZAS IOAN NICOLAE                                          MELA MARIA-ELENA 


